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2019Z12795 

Vragen van het lid Laan-Geselschap (VVD) aan de Minister van Justitie en 
Veiligheid over het bericht «Onderwereld beraamt weer aanslag op Brabantse 
agent» (ingezonden 20 juni 2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Onderwereld beraamt weer aanslag op Brabantse 
agent»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven waarom de zaak waarbij in januari een Brabantse agent 
door drugscriminelen met de dood werd bedreigd, nog steeds in onderzoek 
is? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het van het grootste belang is dat daders die onze 
agenten bedreigen, zo spoedig mogelijk moeten worden aangepakt om 
daarmee een duidelijk signaal af te geven? 

Vraag 4
Kunt u helderheid verschaffen in de aantallen waarin dergelijke ernstige 
bedreigingen aan politieagenten worden geuit? Kunt u eveneens aangeven of 
dit in meerdere eenheden voorkomt? 

Vraag 5
Zijn de afgelopen jaren daders veroordeeld voor delicten waarbij politieagen-
ten met de dood werden bedreigd? Zo ja, welke straf kregen de daders 
opgelegd? 

Vraag 6
Kunt u aangeven of social media bedrijven zoals Facebook, Twitter en 
Instagram contact hebben met de Nederlandse politie om in spoedsituaties 
waarbij doodsbedreigingen aan de orde zijn, afbeeldingen te verwijderen? Zo 
nee, waarom niet? 

1 BN De Stem, 14 juni 2019, https://www.bndestem.nl/bergen-op-zoom/onderwereld-beraamt-
weer-aanslag-op-brabantse-agent~ad0d1a7d/
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Vraag 7
Kunt u garanderen dat alles op alles wordt gezet om bedreigde agenten de 
maximale bescherming te bieden in geval van doodsbedreigingen? Kunt u 
eveneens garanderen dat collega’s van bedreigde agenten de benodigde 
ondersteuning krijgen? Zo nee, waarom niet?
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